
R O M Â N I A
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
    CONSILIUL JUDEŢEAN

PROCES–VERBAL
încheiat astăzi 31.08.2013, ora 12,00 în cadrul şedinţei ordinare a

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN

          Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:  

Doamnelor şi domnilor,  
Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 23 de consilieri judeţeni.   
Lipsesc motivat:   domnul consilier  Nedelcea Constantin Flavius,  domnul consilier  Dumitrescu

Romeo Traian, domnul consilier Ştefănescu Nicolae, domnul consilier Stănescu Ştefan, domnul consilier
Spânu Ion, domnul consilier Ţundrea Ioan şi doamna consilier Bittermann Olga Persida. 

 Se supune la vot motivarea domnului consilier Nedelcea Constantin Flavius, domnului consilier
Dumitrescu Romeo Traian, domnului consilier Ştefănescu Nicolae, domnului consilier Stănescu Ştefan,
domnului consilier Spânu Ion, domnului consilier Ţundrea Ioan şi a doamnei consilier Bittermann Olga
Persida. Se aprobă în unanimitate. 

Şedinţa  a fost  convocată  prin Dispoziţia  nr.206/23.08.2013, comunicată  domnilor  consilieri  în
scris prin adresa nr.IV/10437/23.08.2013, potrivit  art.94 alin.1 din Legea nr.215/2001 a administraţiei
publice  locale,  republicată,  cu  modificările  şi  completările  ulterioare,  invitaţilor  prin  adresa
nr.I/10433/23.08.2013 şi  s-a adus la cunoştinţa  locuitorilor  prin publicare în Ziarul  „Jurnal de Caraş-
Severin” din data 26.08.2013.

Participă de drept domnul Ion Imbrescu secretarul judeţului.
Participă ca invitaţi: domnul senator Purec Simeon, domnul subprefect Paulescu Anton, domnul

primar Românu Gheorghe (Primăria Anina), reprezentanţi ai direcţiilor subordonate Consiliului Judeţean
Caraş-Severin, precum şi reprezentanţi ai aparatului propriu.

Din partea mass-mediei participă reprezentanţi ai: Ziarului “Jurnal de Caraş-Severin”, „BANAT
TV”,  „Radio  Reşiţa”,  Publicaţia  „Argument”,  TVR  Timişoara,  Cotidianul  „Adevărul  de  Seară”,
AGERPRES.

Ordinea de zi a fost anunţată şi publicată în presă.
Ordinea de zi este următoarea:
1.Proiect de hotărâre  privind rectificarea bugetului  propriu al  Judeţului Caraş-Severin, pe anul

2013.
2.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin

nr.50/26.03.2013, privind aprobarea bugetelor de venituri şi cheltuieli ale instituţiilor şi serviciilor publice
de  sub  autoritatea  Consiliului  Judeţean   Caraş-Severin  sau  finanţate  de  către  acesta,  pe  anul  2013,
modificată şi completată.

3.Proiect de hotărâre de modificare şi completare a Hotărârii Consiliului Judeţean nr.2/09.01.2013
privind  utilizarea  excedentului  bugetului  local  al  Judeţului  Caraş-Severin,  rezultat  la  încheierea
exerciţiului  bugetar  2012,  pentru  finanţarea  cheltuielilor  secţiunii  de  dezvoltare,  pe  anul  2013,   cu
modificările şi completările ulterioare.
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4.Proiect  de  hotărâre  privind  utilizarea  sumei  de  1.400  mii  lei  din  excedentul  bugetar,pentru
acoperirea temporară a golului de casă - Secţiunea de funcţionare pe anul 2013.

5.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  tarifelor  pentru  lucrările  de  evaluare  arheologică  a
terenului, efectuate de către Muzeul Banatului Montan Reşiţa.

6.Proiect de hotărâre  pentru modificarea  Hotărârii Consiliului Judeţean nr.25/2006 privind darea
în administrare, închiriere, concesiune sau folosinţa gratuită a unor imobile din domeniul public şi privat al
Judeţului Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.  

7.Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Judeţean nr. 9/2010
privind  însuşirea inventarului  bunurilor  care alcătuiesc domeniul public al Judeţului Caraş-Severin la
31.12.2009, cu modificările şi completările ulterioare.

8.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  achiziţionării  de  servicii  juridice  de  consultanţă,  de
asistenţă şi/sau  de reprezentare de către SC AQUACARAŞ SA.

9.Proiect  de  hotărâre  privind  participarea  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin  la   finanţarea  şi
implementarea proiectului „Patrimoniul cultural bănăţean –un Patrimoniu european „cod MIS ETC
1401  în  parteneriat  cu  Universitatea  „Eftimie  Murgu”  din  Reşiţa  şi  Institutul  pentru  Protejarea
Monumentelor Culturale  Pancevo din Republica Serbia, realizat cu contribuţia financiară nerambursabilă
din partea  Uniunii  Europene prin programul  IPA de Cooperare Transfrontalieră  România-Serbia-Axa
prioritară 3,Măsura 3.3-al doilea apel pentru propuneri de proiecte.

10.Proiect de hotărâre privind aprobarea unui Acord de parteneriat încheiat între Judeţul Caraş-
Severin, prin Consiliul  Judeţean Caraş-Severin cu autorităţi/instituţii  publice locale şi cu parteneri din
societatea civilă în vederea promovării şi derulării proiectului „Bucuria societăţii civile exprimată la a-
150-a aniversare a Căii Ferate Montane Oraviţa-Anina”

11.Proiect de hotărâre privind aprobarea categoriilor de documente produse şi/sau gestionate de
aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin, a documentelor de interes public, precum şi
a documentelor  exceptate de la liberul acces al cetăţenilor la informaţiile de interes public.

12.Proiect de hotărâre  privind aprobarea Regulamentului  Intern al  aparatului  de specialitate  al
Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

13.Proiect de hotărâre privind propunerea de modificare a Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-
Severin  nr.167/29.12.2004,  privind  înfiinţarea  Direcţiei  de  Evidenţă  a  Persoanelor  a  judeţului  Caraş-
Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

14.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin
nr.120/2013  privind  aprobarea  organigramei  şi  a  statelor  de  funcţii  ale  Direcţiei   de  Administrare  a
Domeniului Public şi Privat a Judeţului Caraş-Severin.

15.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin
nr.122/30.07.2013 privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii ale Muzeului  Banatului Montan
Reşiţa.

16.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.90/2011
privind aprobarea organigramei şi  a statelor  de funcţii  ale  Direcţiei  Generale  de Asistenţă  Socială  şi
Protecţia Copilului Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

17.Proiect  de  hotărâre  privind  prorogarea  termenului  de  aplicare  şi  modificarea  anexei   la
Hotărârea Consiliului Judeţean nr.51/2008 privind aprobarea programului de transport public judeţean de
persoane  realizat  prin  curse  regulate  pentru  traseele  din  judeţul  Caraş-Severin,  pentru  perioada
01.07.2008 - 31.12.2013, modificată.

18.Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii  Consiliului  Judeţean Caraş-
Severin nr.49/28.02.2011 privind reorganizarea Comisiei de Evaluare a Persoanelor Adulte cu Handicap
Caraş-Severin şi aprobarea Regulamentului de Organizare şi Funcţionare, cu modificarea ulterioară.

19.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin
nr.125/07.06.2012 privind înfiinţarea echipei intersectoriale în domeniul prevenirii şi combaterii violenţei
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în familie,la nivelul judeţului Caraş-Severin, pe lângă Direcţia Generală  de Asistenţă  Socială şi Protecţia
Copilului Caraş-Severin.

20.Informare  cu  privire  la  participarea  unei  delegaţii  a  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin  la
reuniunea de lucru ce a avut loc la Szeged, Ungaria, în data de 5 august 2013.

21.Intrebări. Interpelări.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Vă propun să începem şedinţa ordinară, din luna august,

a  Consiliului Judeţean. A venit domnul Surdu, căruia îi mulţumesc şi îi urez „Casă de piatră!”, pentru că
azi se căsătoreşte. A găsit o oră să fie prezent şi la această şedinţă.

Domnul consilier Surdu Daniel George: Domnul preşedinte, dacă îmi permiteţi, am adus o ţuică
şi un vin, pentru jos, pentru colegi, după ce se termină toată…

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Un gest creştinesc! Mulţumim. Noi ne remarcăm prin
această şedinţă, într-o zi de muncă, recuperând una din zilele libere acordate de Guvernul României. Dacă
la ordinea de zi  pe care am supus-o atenţiei  dumneavoastră,  aveţi  observaţii?  Nu sunt.  Supun la vot
ordinea de zi. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă în unanimitate. 

Domnul Imbrescu, pentru procesul-verbal al şedinţei din 30 iulie. 
Domnul  secretar  al  judeţului  Ion  Imbrescu:  Procesul-verbal  există  în  mapă,  dacă  sunt

amendamente? Nu sunt. Cine este „pentru” aprobare? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă în unanimitate.
Mulţumesc, domnule preşedinte.

Domnul consilier  Madina Constantin Sorin:  Domnule preşedinte,  dacă îmi permiteţi,  vă rog
frumos. Este vorba despre buget, e problema mea şi la hotărârile de la 1 la 4, eu mă abţin de la vot. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Da. Domnul consilier spune că…
Domnul consilier Madina Constantin Sorin: Trebuie la începutul şedinţei să anunţ faptul că pot

fi într-un conflict de interese şi că nu particip la vot, pentru a nu fi anulate hotărârile. Nu din alt motiv!
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nu participi la acele proiecte de hotărâre…
Domnul consilier Madina Constantin Sorin: 1,2,3 şi 4.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Care sunt, să zicem susceptibile, de a te plasa într-un

conflict de interese. Am priceput. Corect!
*

Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume:
1.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Consiliului Judeţean Caraş-Severin,

pe anul 2013.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Ce facem în fapt? Rectificăm bugetul, pozitiv, cu 350 de

milioane  de lei,  bani  de la  Ministerul  Agriculturii,  pentru Camera  Agricolă  şi  în  interiorul  bugetului
nostru între instituţii, însă în cadrul aceleiaşi sume sau cifre de buget. Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt.  

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu 23
de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin nu participă la vot.)

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu
23 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu
23 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu
23 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu
23 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

 Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu
23 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

Supun la vot art.VII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu
23 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)
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Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
hotărârea cu 23 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

*
Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume:
2.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin

nr.50/26.03.2013, privind aprobarea bugetelor de venituri şi cheltuieli ale instituţiilor şi serviciilor publice
de  sub  autoritatea  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin  sau  finanţate  de  către  acesta,  pe  anul  2013,
modificată şi completată.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Ca  o  consecinţă  a  rectificării  bugetului,  a  reaşezării
bugetului în interiorul lui, între instituţii, automat trebuie să aprobăm şi modificarea bugetelor instituţiilor
subordonate nouă. Hotărârea 2 este o consecinţă a hotărârii 1. Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu 23
de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu
23 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu
23 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu
23 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu
23 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
hotărârea cu 23 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

*
Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume:
3.Proiect de hotărâre de modificare şi completare a Hotărârii Consiliului Judeţean nr.2/09.01.2013

privind  utilizarea  excedentului  bugetului  local  al  Judeţului  Caraş-Severin,  rezultat  la  încheierea
exerciţiului  bugetar  2012,  pentru  finanţarea  cheltuielilor  secţiunii  de  dezvoltare,  pe  anul  2013,   cu
modificările şi completările ulterioare.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Aprobăm finanţarea cu 3 miliarde 850 de mii lei vechi,
respectiv 385 de mii de lei, finanţarea proiectelor pentru două obiective, Centrul pentru Persoane fără
Adăpost de la Caransebeş şi Căminul pentru Persoane Vârstnice de la Sacu. Noi facem proiectarea şi
Ministerul Muncii ne dă bani pentru aceste două proiecte, cifrate în total la cât? 39?

Domnişoara invitat Gina Pavel: 32 de miliarde. 
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Deci,  32  de  miliarde.  Cu alte  cuvinte,  noi  punem 3

miliarde, proiectarea şi ministerul ne dă 32 de miliarde pentru realizarea efectivă a acestor modernizări.
Practic, este vorba de o secvenţă din acel program amplu pe care îl derulăm cu Ministerul Muncii, de
circa 100 de mii de lei vechi, pentru mai multe asemenea investiţii în instituţiile de asistenţă socială. Dacă
aici  sunt  observaţii?  Dacă  nu  sunt,  supun  la  vot  art.I  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?
Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu 23 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se
abţine de la vot.)

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu
23 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu
23 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu
23 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
hotărârea cu 23 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)
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*
Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume:
4.Proiect  de hotărâre  privind utilizarea  sumei  de 1.400 mii  lei  din excedentul  bugetar,  pentru

acoperirea temporară a golului de casă - Secţiunea de funcţionare pe anul 2013.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E vorba de acoperirea acestui gol de casă, determinat de

neîncasarea veniturilor proprii din suma de excedent bugetar, din fondul de rulment cu alte cuvinte, aşa
cum era cunoscut el de-a lungul timpului,  o măsură temporară,  e adevărat. Dacă aici sunt observaţii?
Dacă nu sunt, supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă
cu 23 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu
23 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu
23 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
hotărârea cu 23 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

*
Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume:
5.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  tarifelor  pentru  lucrările  de  evaluare  arheologică  a

terenului, efectuate de către Muzeul Banatului Montan Reşiţa.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Despre ce este vorba? Nu exista obligativitatea de a avea

aceste tarife aprobate. Ţinând cont însă, că există un volum destul de mare de lucrări în acest sens în
Caraş-Severin, care într-o formă sau alta afectează şi siturile arheologice, pentru o mai riguroasă activitate
în domeniu, Muzeul Banatului Montan, subordonându-se Consiliului Judeţean, am hotărât să clarificăm
această problemă şi să dăm această hotărâre de consiliu, care din acest punct de vedere statuează riguros
şi hai să spunem, ştiinţific, tarifele acestea pentru lucrările de evaluare arheologică. Şi dă şi un plus de
legitimitate muzeului în acţiunile pe care le desfăşoară! Dacă sunt observaţii? Dacă nu sunt, supun la vot
art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume:
6.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean nr.25/2006 privind darea în

administrare, închiriere, concesiune sau folosinţa gratuită a unor imobile din domeniul public şi privat al
Judeţului Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.  

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: În hotărârile pe care le-am dat s-au strecurat o serie de
erori materiale. Erorile materiale fiind, practic, diferenţe de adrese. Adică, am acordat concesiune pentru
un imobil  şi  scria  în hotărâre că este  numărul  5 şi  era numărul  7 sau ceva de genul  acesta.  Practic,
corectăm aceste „erori materiale”, cum le spune în termen judecătoresc, prin această hotărâre. Nu e nimic
important, dar o facem pentru a ne conforma realităţii. Şi aveţi lista întreagă! Dacă aici sunt observaţii?
Nu sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.
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Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 7 al ordinii de zi şi anume:
7.Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Judeţean nr.9/2010

privind însuşirea inventarului  bunurilor  care alcătuiesc  domeniul  public  al  Judeţului  Caraş-Severin la
31.12.2009, cu modificările şi completările ulterioare.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E vorba de eliminarea unor erori materiale, de data asta
la categoria drumurilor judeţene, unde fie s-au greşit anumite denumiri, în loc de „Sasca Montanană” e
„Sasca Montană”, spre exemplu, în loc de „Naidaş” este „Naidăş” şi aşa mai departe. Sunt greşeli de
ortografie  până  la  urmă,  stimaţi  colegi  din  aparatul  propriu.  Eliminăm aceste  erori  materiale,  fie  de
ortografie, fie de redactare, pur şi simplu. Dacă aveţi observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 8 al ordinii de zi şi anume:
8.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  achiziţionării  de  servicii  juridice  de  consultanţă,  de

asistenţă şi/sau  de reprezentare de către SC AQUACARAŞ SA.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: AQUACARAŞ are o serie de procese pe rol, datorate în

special derulării acestor programe europene. Cum de altfel toate instituţiile din România care desfăşoară
asemenea acţiuni finanţate de fonduri europene, au, în sensul că se află în litigiu, litigiu civil, bineînţeles,
nu penal,  cu fel  de fel  de instituţii  controliste.  Spre exemplu,  pot să vă spun că derularea fondurilor
europene este supervizată şi controlată de 8 instituţii distincte ale statului român. Toate 8 având câte un
punct de vedere, de cele mai multe ori divergent cu al celorlalte instituţii.  Or, în contextul acesta, vă
propun  să-l  delegăm  ca  reprezentant  în  AGA,  în  speţă  pe  domnul  Mircea  Ciobanu,  reprezentantul
Consiliului  Judeţean  în  AGA,  să  activeze  în  acest  sens  şi  să  se  ocupe  de  posibilitatea  ca  SC
AQUACARAŞ să beneficieze, să angajeze în principal, servicii juridice de consultanţă care să-i apere
practic interesele în aceste litigii. E o treabă legală şi firească. Dacă sunt observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.
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Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 9 al ordinii de zi şi anume:
9.Proiect de hotărâre privind  participarea Consiliului  Judeţean Caraş-Severin la  finanţarea şi

implementarea proiectului „Patrimoniul cultural bănăţean –un Patrimoniu european „cod MIS ETC
1401  în  parteneriat  cu  Universitatea  „Eftimie  Murgu”  din  Reşiţa  şi  Institutul  pentru  Protejarea
Monumentelor Culturale  Pancevo din Republica Serbia, realizat cu contribuţia financiară nerambursabilă
din partea  Uniunii  Europene prin programul  IPA de Cooperare Transfrontalieră  România-Serbia-Axa
prioritară 3, Măsura 3.3-al doilea apel pentru propuneri de proiecte.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: De fapt, corectăm participarea Consiliului Judeţean, cu
70 de euro. Titlul acesta, în fapt, spune că vom cheltui cu 70 de euro mai mult decât era stabilit iniţial, de
la 429 de euro, la 504 euro. De ce? În urma descinderii în teren şi a expertizei pe care specialiştii au făcut-
o, s-a constatat că participarea noastră nu va fi de 429 de euro, va fi de 504 euro şi trebuie să dăm această
hotărâre de consiliu de corectare a evaluării noastre iniţiale. Dacă sunt observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate. E un program finanţat din fonduri transfrontaliere sau mă rog, instrumentul de preaderare.

*
Se trece la discutarea punctului 10 al ordinii de zi şi anume:
10.Proiect de hotărâre privind aprobarea unui Acord de parteneriat încheiat între Judeţul Caraş-

Severin, prin Consiliul  Judeţean Caraş-Severin cu autorităţi/instituţii  publice locale şi cu parteneri din
societatea civilă în vederea promovării şi derulării proiectului „Bucuria societăţii civile exprimată la a
-150-a aniversare a Căii Ferate Montane Oraviţa-Anina”.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  „Proiect de hotărâre privind aprobarea unui Acord de
parteneriat  încheiat  între  Judeţul  Caraş-Severin,  prin  Consiliul  Judeţean  Caraş-Severin  cu
autorităţi/instituţii publice locale şi cu parteneri din societatea civilă în vederea promovării şi derulării
proiectului  „Bucuria  societăţii  civile  exprimată  la  a-150-a aniversare a  Căii  Ferate  Montane  Oraviţa-
Anina”  şi  am încheiat  citatul  titlului.  Acest  titlu  parcă  vine  din  scrierile  romantice  de  tip  „triumful
timpului şi al dreptăţii” şi este coproducţie, Vlădulescu, Chincea, Românu şi bineînţeles, Apostol, pentru
că se simte filonul  sindical  aici.  „Triumful  timpului  şi  al  dreptăţii!”  Nu mai  putem modifica această
sintagmă a „bucuriei”. Da?

Domnul invitat Vlădulescu Nicolae: E o odă!
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  „Ierusalimul eliberat”,  de Torquato Tasso! Nu se mai

poate, că au făcut pliantele. În sensul că  bucuria este totală, bucuria asta pe noi ne costă 5000 de lei. În
sensul  că,  în  textul  hotărârii  vă propun să introducem un amendament  şi  anume: „Art.  3- Se aprobă
contribuţia  financiară  a  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin  în  calitate  de  partener  la  susţinerea  şi
derularea proiectului mai sus numit, cu suma de 5000 de lei, reprezentând costurile legale de publicitate.”.
Publicitate, nu publicitatea! Că iar venim cu o hotărâre de eliminare a erorilor materiale. Deci, legate de
publicitatea proiectului! Bun. În principiu, ideea domnului primar Românu, susţinută de personalităţile
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despre  care  am vorbit,  practic,  domnul  Apostol  şi  cu  Vlădulescu  se  ocupă  de  mai  multă  vreme  de
problema aceasta a liniei ferate, e una, aş spune, nu numai generoasă, dar şi pragmatică. Aducerea mai
pregnant în conştiinţa publică şi a importanţei istorice a acestei linii, găseşte o modalitate de exprimare
prin acest parteneriat. Acum, eu revin cu o idee pe care am enunţat-o şi la o conferinţă de presă, cred că
săptămâna aceasta, că în realitate linia aceasta nu este în pericol cum se crede. Este posibil ca în condiţiile
în care Românu dezvoltă la Anina o capacitate de producţie, pelete în principiu, să fie folosită mult mai
mult. E o realitate în acest moment, media de călători pe linia asta ferată este de 4 pe zi. Adică 4 călători
sunt transportaţi de la Oraviţa la Anina, respectiv de la Anina la Oraviţa. E o realitate, dar nu e în pericol
să fie închisă. Probabil că vor fi necesare nişte consolidări ale ei, mai ales în tronsoanele de curbă. Dar,
repet, această alăturare într-un parteneriat a Consiliului Judeţean, a Consiliului Local, a reprezentanţilor
societăţii civile, este de bun augur şi consolidează intervenţiile pe care noi le facem constant, ca această
cale  ferată  să  nu se închidă.  Repet,  a  existat  un singur  moment  în  2011,  când din  exces  de zel,  un
funcţionar al căilor ferate a pus această linie ferată pe o listă de linii care urmau să se închidă. În realitate,
nu există acest pericol. Acesta este contextul mai larg şi generos, ca şi bucuria societăţii civile exprimată
la 150-a aniversare. Nu pot să cred, Vlădulescu, că nu eşti amestecat în titlul acesta. Aflăm peste ani de
zile, că n-ai avut nimic comun nici cu revoluţia română! Aşa că…Bine. Dacă sunt observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate. Mulţumesc. 

N-a fost o remarcă acidă, a fost o remarcă, care în realitate vine să spună că ne confruntăm cu
nişte lucruri absolut stupide. După 23 de ani, funcţionari de la Bucureşti pun la îndoială realitatea acelei
revoluţii şi eroismul unor oameni, inclusiv al lui, al lui Nicolae. Dacă cineva poate să spună că a făcut
revoluţie, el chiar a făcut, pentru a fost primul care a intrat în sediul Comitetului judeţean de partid. Dar
uite că ajungem peste ani, să ne îndoim şi de asemenea lucruri, realităţi evidente, repet, puse la îndoială
birocratic. Asta a fost replica pe care am spus-o, replica amară în realitate şi nu una ironică. 

*
Se trece la discutarea punctului 11 al ordinii de zi şi anume:
11.Proiect de hotărâre privind aprobarea categoriilor de documente produse şi/sau gestionate de

aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin, a documentelor de interes public, precum şi
a documentelor  exceptate de la liberul acces al cetăţenilor la informaţiile de interes public.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Cu alte cuvinte, este un proiect de hotărâre care stabileşte
ce documente poate să emită Consiliul Judeţean. Aveţi o listă întreagă în anexă, cu aceste documente. E o
hotărâre care ţine de activitatea curentă a Consiliului. Dacă sunt observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

8



Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.8 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.9 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 12 al ordinii de zi şi anume:
12.Proiect de hotărâre  privind aprobarea Regulamentului  Intern al  aparatului  de specialitate  al

Consiliului Judeţean Caraş-Severin.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E vorba de punerea în acord a acestui regulament intern

cu ultimele apariţii legislative, în sensul că se introduc anumite paragrafe care ţin de prevederile legale,
legate de aprecierea personalului şi mai e una…

Domnul invitat Ciobanu Darian: Evaluarea profesională şi suspendarea raporturilor de serviciu.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Suspendarea raporturilor de serviciu între instituţie  şi

angajaţi. Practic, introducem aceste noi prevederi legale în regulamentul nostru propriu, printr-o hotărâre
de consiliu care numără 4 puncte. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 13 al ordinii de zi şi anume:
13.Proiect de hotărâre privind propunerea de modificare a Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin  nr.167/29.12.2004,  privind  înfiinţarea  Direcţiei  de  Evidenţă  a  Persoanelor  a  judeţului  Caraş-
Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Acelaşi  lucru  în  legătură  cu  Direcţia  de  Evidenţă  a
Persoanelor judeţului Caraş-Severin. În realitate, completează regulamentul acestei instituţii cu o siglă, cu
o adresă de e-mail, pentru a intra în legalitate sau pentru a respecta noile norme de legalitate. Observaţii
dacă sunt aici? Nu sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.
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Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 14 al ordinii de zi şi anume:
14.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin

nr.120/2013  privind  aprobarea  organigramei  şi  a  statelor  de  funcţii  ale  Direcţiei   de  Administrare  a
Domeniului Public şi Privat a Judeţului Caraş-Severin.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Prin această hotărâre transformăm 3 posturi contractuale
în  3  funcţii  publice  şi  le  distribuim ca  atare,  în  interiorul  organigramei,  a  schemei  de  funcţionare  a
Direcţiei de Patrimoniu. Dacă sunt observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.VII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 15 al ordinii de zi şi anume:
15.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin

nr.122/30.07.2013 privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii ale Muzeului  Banatului Montan
Reşiţa.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Transformi un post de muzeograf sau ce faci?
Domnul invitat Ţeicu Dumitru: Este upgradarea unui post, de la treapta care era pe Bologna I, în

Bologna II, adică, cu masterat.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Am înţeles. Este vorba de upgradarea unui post, conform

procesului  Bologna de  la  I  la  II,  pentru  că  persoana respectivă  îndeplineşte  între  timp  condiţiile  de
vechime. 

Domnul invitat Ţeicu Dumitru: S-a pensionat.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: S-a pensionat. Deci postul îl ridicăm! Postul a devenit

liber şi îl upgradezi, în vederea ocupării de către o persoană care are şi masterat. Da? Am înţeles. Sunt
lucruri pe care le facem curent. 
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Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 16 al ordinii de zi şi anume:
16.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.90/2011

privind aprobarea organigramei şi  a statelor  de funcţii  ale  Direcţiei  Generale  de Asistenţă  Socială  şi
Protecţia Copilului Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Aici asistăm la opusul măsurii de upgradare în cea de
downgradare. În sensul că, un post de asistent social cu studii superioare se transformă într-un post de
asistent social cu studii medii, pentru că nu are o persoană care să fie interesată la angajarea pe un post cu
studii superioare. Nu găseşti oameni cu studii superioare care să fie angajaţi pe acel post de asistenţă
socială şi atunci ne propune scăderea în importanţă a postului, transformarea lui într-un post cu studii
medii. Dacă sunt observaţii? Dacă nu sunt, supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri?
Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 17 al ordinii de zi şi anume:
17.Proiect  de  hotărâre  privind  prorogarea  termenului  de  aplicare  şi  modificarea  anexei   la

Hotărârea Consiliului Judeţean nr.51/2008 privind aprobarea programului de transport public judeţean de
persoane  realizat  prin  curse  regulate  pentru  traseele  din  judeţul  Caraş-Severin,  pentru  perioada
01.07.2008 - 31.12. 2013, modificată.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Datorită unor contestaţii care au apărut în celelalte judeţe, în
legătură cu traseele acestea pe care le aprobă consiliile judeţene, data de expirare a listei de trasee pe care noi
am aprobat-o, care era 31 iulie, se mută pe 31 decembrie. Ca atare, modificăm această listă pentru următoarele
luni, până la sfârşitul anului. Contestaţiile nu sunt în Caraş-Severin, sunt la nivel naţional şi prorogarea a fost o
măsură decisă de Ministerul Transporturilor. Atunci, completăm această listă cu încă 4 trasee. Forotic…

Domnul  invitat  Bîtea  Cristian:  Forotic-Oraviţa,  VelaPai-Reşiţa,  Putna-Anina  şi  Frăsâncea
(Cornereva)-Băile Herculane şi la încă 4 trasee suplimentăm curse sau tăiem. 
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Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Cu alte cuvinte, dăm o nouă hotărâre de consiliu, care e
completată cu aceste 4 trasee. Respectiv, pe baza dorinţelor operatorului şi a clienţilor, suplimentăm anumite
curse. Dacă sunt observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.VII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.VIII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 18 al ordinii de zi şi anume:
18.Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii  Consiliului  Judeţean Caraş-

Severin nr.49/28.02.2011 privind reorganizarea Comisiei de Evaluare a Persoanelor Adulte cu Handicap
Caraş-Severin şi aprobarea Regulamentului de Organizare şi Funcţionare, cu modificarea ulterioară

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: În fapt, stabilim un nou cuantum de plată pentru fiecare
şedinţă şi stabilim o listă cu afecţiunile ce urmează să intre în nomenclatorul  de evaluare a acestei comisii
de evaluare  a  persoanelor  adulte  cu handicap.  E tot  o  punere în  regulă  şi  ordine cu noile  prevederi
legislative.  Dacă  aveţi  observaţii  aici?  Dacă  nu,  supun  la  vot  art.I  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?
Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 19 al ordinii de zi şi anume:
19.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin

nr.125/07.06.2012 privind înfiinţarea echipei intersectoriale în domeniul prevenirii şi combaterii violenţei
în familie,la nivelul judeţului Caraş-Severin, pe lângă Direcţia Generală  de Asistenţă  Socială şi Protecţia
Copilului Caraş-Severin.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: În fine, ultima hotărâre care necesită un vot secret, se
referă la „modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.125/07.06.2012 privind înfiinţarea

12



echipei intersectoriale în domeniul prevenirii şi combaterii violenţei în familie, la nivelul judeţului Caraş-
Severin, pe lângă Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Caraş-Severin”. În fapt,
Inspectoratul de Poliţie Judeţean Caraş-Severin, printr-o adresă din 5 august 2013, ne solicită înlocuirea
comisarului şef Mihai Bolintiş, cu comisarul şef Ion Ţuncu. Acesta urmând să devină reprezentant al
Inspectoratului de Poliţie Judeţean Caraş-Severin. Noi trebuie să luăm act de această propunere, printr-o
hotărâre pe care o votăm secret. Conform unei tradiţii glorioase, precum bucuria aniversării a 150 de ani
de la înfiinţarea acestei  linii,  domnul Ghiorghioni va conduce acest vot care „va zgudui democratic”
Caraş-Severinul. 

Domnul invitat  Vlădulescu Nicolae:  Aş avea un anunţ de făcut, domnule preşedinte.  A murit
Bebe Cojocariu şi aş cere permisiunea, să facem o coroană din partea Consiliului Judeţean.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Domnul Bîtea! Când are loc înmormântarea?
Domnul invitat Vlădulescu Nicolae: Mâine.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Mâine? Ar trebui să ajungă, mâine dimineaţă, coroana

acolo. Unde are loc, aici la 7?
Domnul invitat Vlădulescu Nicolae: Aici, la Moroasa. 
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Domnul  Cojocariu  e  o  pierdere  pentru  comunitatea

reşiţeană, pentru că a fost unul din artiştii importanţi ai Reşiţei. A fost şi un adevărat cetăţean al Caraş-
Severinului. Mare păcat! Şi după o lungă suferinţă, pentru că a traversat o perioadă foarte grea. Toată
compasiunea noastră şi condoleanţe familiei! Domnul Ghiorghioni, „la luptă”.

Se trece la vot în ordinea strigării.
*

Punctul 19:
19.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin

nr.125/07.06.2012 privind înfiinţarea echipei intersectoriale în domeniul prevenirii şi combaterii violenţei
în familie,la nivelul judeţului Caraş-Severin, pe lângă Direcţia Generală  de Asistenţă  Socială şi Protecţia
Copilului Caraş-Severin.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: În fine, domnul Ţuncu a obţinut 24 de voturi „pentru”
din 24. 

Aşadar,  vă  propun  să  votăm  hotărârea.  Supun  la  vot  art.I  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?
Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.  Am omis să spun că la şedinţă participă şi domnul subprefect Paulescu. Mă uitam în
dreapta, unde stă de regulă prefectul. Aşadar şi reprezentantul Guvernului în teritoriu a fost prezent la
această şedinţă a Consiliului Judeţean. 

*
Se trece la discutarea punctelor 20 şi 21  ale ordinii de zi şi anume:
20.Informare  cu  privire  la  participarea  unei  delegaţii  a  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin  la

reuniunea de lucru ce a avut loc la Szeged, Ungaria, în data de 5 august 2013.
21.Intrebări. Interpelări.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă dumneavoastră aveţi observaţii, luări de poziţii? Nu

aveţi. Şedinţa din septembrie nu pot să vă spun aşa ca şi plasare în lună când va avea loc. Sperăm în
continuare cu emoţie de toamnă, de data asta, că am sperat cu emoţie de vară, multă vreme, cu emoţii
estivale,  că se va proceda la  o rectificare  de buget.  Am ridicat  problema pentru că sunteţi  consilieri
judeţeni şi inevitabil vă întreabă primarii. Când m-am întâlnit cu Chiţoiu, la Constanţa, la Mamaia, am
ridicat problema cofinanţărilor pentru primării, ultima rată, pentru că e o situaţie dramatică în acest sens
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în judeţ. E vorba de Marga, de Şopotu Nou, de Ciudanoviţa şi mai sunt încă vreo două, trei primării, care
sunt în faza de a plăti ultima rată de cofinanţare, pentru a primi ultima rată de finanţare. Ce pot să vă
spun, este  că în  bugetul  anului  2014 se gândeşte o secţiune bugetară importantă  de finanţare sau de
continuare a finanţării pentru alimentările cu apă şi canalizări în mediul rural şi extindere, acolo unde este
cazul,  în  mediul  urban.  Aşa că,  o serie  de proiecte  care au fost  respinse pe Măsura 3.2.2,  vor avea
posibilitatea să devină realitate prin această finanţare guvernamentală, în interiorul Ordonanţei de Guvern
nr.28, care a cumulat practic Ordonanţa nr.7, cu Hotărârea de Guvern nr.577. Am realizat demersul, am
efectuat diligenţele, tot pe lângă Ministerul de Finanţe, de a păstra Trezoreria de la Herculane şi rămâne.
Inclusiv al doilea post de poştaş, la Mehadia! Am avut o activitate laborioasă în acest sens. E uşor de
apreciat lucrurile astea. Însă, în condiţiile în care Mehadia e cea mai mare comună din Caraş-Severin, cu
4000 de locuitori, are peste 1000 de cupoane de pensie şi le crea oamenilor respectivi, efectiv o problemă,
în condiţiile  în care rămânea un singur reprezentant la acel oficiu poştal.  Sunt lucruri  care poate par
mărunte, dar cred că sunt esenţiale. Aşa cum Trezoreria de la Herculane, pentru 4 oameni, că atât are
acolo, 4 posturi, desfiinţarea ei i-ar fi pus pe oamenii de afaceri din zonă, instituţiile din zonă, să facă
drumul  până  la  Caransebeş,  aproape  80  de  km.  În  compensaţie,  dacă  desfiinţam  Trezoreria  de  la
Bozovici, era şi mai rău. Şi acum se discută la Constanţa, o propunere de-a lui Nicolaescu, de-a înfiinţa
un fel de centre de asistenţă de sănătate, acolo unde au fiinţat fostele spitale desfiinţate. Să vedem ce
presupune treaba asta şi cum va reuşi această măsură să ne ajute şi la Bozovici. Mă rog, la Bozovici ne
descurcăm, poate o să ne descurcăm mai bine, dar  mă gândesc şi la Bocşa, mă gândesc şi la Anina. Deci,
se revine încet-încet la o structură din aceasta de asistenţă medicală în teritoriu care să ofere ajutorul
imediat,  cu  posibilitatea  internării  24  de  ore.  Aceasta  este  raţiunea  pentru  care  se  încearcă  aceste
reînfiinţări. 

Doamnelor şi domnilor consilieri, vă mulţumesc pentru participare.
Încă odată, „Casă de piatră”! „Încep necazurile de mâine!”

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie.

          P R E Ş E D I N T E,                                       SECRETARUL JUDEŢULUI,

          Sorin Frunzăverde                                                                          Ion Imbrescu

FP/FP/ 1 ex.
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